
 
 
R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
     Splitsko-dalmatinska županija 

     GRAD SPLIT 
 
GRADSKO VIJEĆE 

 
KLASA: 023-01/13-01/25 
URBROJ: 2181/01-02-13-71 
Split, 05. rujna  2013. godine 
 
 

Z A P I S N I K 
sa 3. sjednice Gradskoga vije ća Grada Splita, 

održane 05. rujna  2013. godine 
u zgradi Grada Splita, Branimirova obala 17 u Split u 

(O sjednici postoji tonski zapis) 
 

Početak u 09,05 sati. 

Sjednici je predsjedavao predsjednik  Gradskoga vijeća Boris Ćurković . 
Nakon otvaranja sjednice, predsjedatelj je utvrdio da je istoj nazočno 34 od 35 

vijećnika u Gradskome vijeću 
 
Nazočni vije ćnici : 

1. Tomislav Alujevi ć Grgas    
2. Ivan Banovi ć      
3. Tonći Blaževi ć     
4. Milan Blaževski     
5. Vojko Božuli ć      
6. Gojko Čepo      
7. Stanislav Čudina     
8. Damir Ćosić      
9. Boris Ćurkovi ć     
10. Drago Davidovi ć     
11. DašaDragni ć 
12. Srđan Gjurkovi ć    
13. Tomislav Gojo     
14.  Ivan Grubiši ć     
15. Vjekoslav Ivaniševi ć 
16.  Željko Kerum 
17. Marija Mladineo      
18. Hrvoje Maruši ć     
19. Danira Matoši ć Matičević    
20. Ranko Mili ć      
21. Igor Mladini ć      
22. Vesna Perak Bone     
23. Luka Podrug      
24. Tomislav Prljevi ć 
25. Marijana Puljak     

 
 



26. Marijo Si čić     
27. Duje Su čić      
28. Goran Su čić      
29. Petar Škori ć      
30. Daniela Špalj      
31. Jure Šundov      
32. Damir Vidoševi ć     
33. Anđelka Viskovi ć     
34. Ljubica Vrdoljak    

Opravdano odsutan: Igor Boraska.  
Sjednici su bili nazočni:gradonačelnik Ivo Baldasar, zamjenici gradonačelnika Aida 

Batarelo i Goran Kovačević te predstavnici sredstava priopćavanja i ostali koji su pozvani na 
sjednicu. 
 
Potom je jednoglasno usvojen dnevni red (33 „za“ od 33) ,koji je dostavljen u pozivu za 
sjednicu kako slijedi: 
 

D N E V N I    R E D 
 

1.    Vijećnička pitanja i odgovori  
2.    Usvajanje Zapisnika 2. sjednice Gradskoga vijeća Grada Splita  
3.    Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Grada Splita  
4.    Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Poslovnika Gradskoga vijeća Grada 
Splita  
5.    Prijedlog odluke o radnim tijelima Gradskoga vijeća Grada Splita  
6.    Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke o javnim priznanjima Grada 
Splita  
7.    Prijedlog odluke o pripajanju Trgovačkog društva „Splitska kupališta“ d.o.o., 
Trgovačkom    društvu „Splitska obala“, d.o.o.  
8.    Prijedlog odluke o osnivanju Trgovačkog društva SPALATUM D.M.C., d.o.o. i 
utvrđivanju Izjave o osnivanju trgovačkog društva SPALATUM D.M.C. d.o.o.  
9.    Prijedlog odluke o ustrojstvu Gradske uprave Grada Splita  
10.  Prijedlog Polugodišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Splita za razdoblje 
I-VI/2013.god 
11.  Prijedlog zajedničke odluke o izradi izmjena i dopuna DPU-a priobalnog područja 
Trstenik-Radoševac i s time u vez ciljane Izmjene i dopune GUP-a Splita za područje 
Trsteničke uvale (jugoistočni dio)  
12.  Prijedlog rješenja za imenovanje v.d ravnatelja/ce Gradskoga kazališta lutaka Split 
  

Ad 2. Vije ćnička pitanja  
 

1. Vijećnik TONĆI BLAŽEVIĆ postavio je pitanje u svezi koncesije prijevoznika    
„Dalmatinac“. Isto pitanje upućeno je Gradonačelniku radi davanja odgovora. 

2. Vijećnik TOMISLAV ALUJEVIĆ GRGAS  postavio je pitanje vezano za registar 
gradskih poslovnih prostora koje je upućeno Gradonačelniku radi davanja odgovora. 

3. Vijećnik HRVOJE MARUŠIĆ postavio je pitanje vezano za završetak Bračke, 
Vukovarske i Manđerove ulice koje je upućeno Gradonačelniku radi davanja 
odgovora. 

4. Vijećnik PETAR ŠKORIĆ postavio je pitanje vezano za centralno grijanje na 
Blatinama, Splitu 3 i Spinutu koje je upućeno Gradonačelniku radi davanja odgovora. 

5. Vijećnik TOMISLAV GOJO  postavio je pitanje vezano Karepovac koje je upućeno 
Gradonačelniku radi davanja odgovora. 



Vijećnik je postavio i dopunsko pitanje vezano za ugovore Grada sa savjetnicima i 
životopise savjetnika koje je upućeno Gradonačelniku radi davanja odgovora.  

6. Vijećnik TOMISLAV PRLJEVIĆ postavio je pitanje vezano za kanalizacijsku mrežu 
MO Kamen i MO Mejaši koje je upućeno Gradonačelniku radi davanja odgovora.  

7. Vijećnik DAMIR ĆOSIĆ postavio je pitanje vezano za DPU za Vrh Sućidra koje je 
upućeno Gradonačelniku radi davanja odgovora. 

8. Vijećnica  MARIJANA PULJAK postavila je pitanje vezano za status OŠ Pazdigrad 
koje je upućeno Gradonačelniku radi davanja odgovora. 

9. Vijećnica  DANIRA MATOŠIĆ MATIČEVIĆ postavila je pitanje vezano za sredstva 
planirana za pomoćnike u nastavi  koje je upućeno Gradonačelniku radi davanja 
odgovora. 

10. Vijećnica  DAŠA DRAGNIĆ postavila je pitanje vezano za inventuru gradske imovine 
na  koje je Gradonačelnik dao odgovor. 

11. Vijećnik DUJE SUČIĆ postavio je pitanje vezano za dvoranu OŠ Gripe  koje je 
upućeno Gradonačelniku radi davanja odgovora. 

12. Vijećnik LUKA PODRUG postavio je pitanje vezano za dozvole za izvođenje radova 
na pomoćnim Splitovim terenima  koje je upućeno Gradonačelniku radi davanja 
odgovora. 
Vijećnik je postavio i dopunsko pitanje vezano za ovlasti temeljem kojih je 
Gradonačelnik tražio mandate pročelnika, ravnatelja i direktora na raspolaganje koje 
je upućeno Gradonačelniku radi davanja odgovora.  

13. Vijećnik RANKO MILIĆ postavio je pitanje vezano za stanove koje država ima u svom 
portfelju koje je upućeno Gradonačelniku radi davanja odgovora.  
 

Ad. 2. Usvajanje Zapisnika 2. sjednice Gradskoga vi jeća Grada Splita  
 
 Vijećnica Danira Matošić Matičević dala je primjedbu na Zapisnik i to na točku 22. 
dnevnog reda: Prijedlog zaključka u svezi inicijative Imperator Dioklecijan za izradu 
ciljanih izmjena i dopuna GUP-a Splita i izradi izmjene i dopune DPU-a priobalnog 
područja Trstenik- Radoševac. Naime, Zaključak je  na sjednici usvojen sa dopunom koja 
u Zapisniku nije navedena, pa je vijećnica zatražila da se tekst dopune unese u Zapisnik-
da će se budućem radnom tijelu (Komisiji za urbanizam)dostaviti    iznesena mišljenja, 
prijedlozi i sugestije vezano uz navedenu problematiku kao i ostalu problematiku vezanu 
uz urbanizam. 

 
Vijećnik Tomislav Gojo  predložio je da se titule vijećnika ne unose u zapisnik, s čime 

su se složili i ostali vijećnici . 
Predsjednik je konstatirao da se zapisnik 2. sjednice sa navedenim primjedbama  smatra 
usvojenim.  
 
Ad.3. Prijedlog statutarne odluke o izmjenama i dop unama Statuta Grada Splita  
 
Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Odbora za statut, poslovnik i propise Vojko   

Božulić. 
U raspravi je sudjelovao: Luka Podrug. 
- amandman vijećnika Luke Podruga  glasi: „ da se iz članka 7. briše prva rečenica ali 
bez riječi predlaže: „ imenovanja i razrješenja sukladno zakonu i aktima Gradskoga 
vijeća“, nije usvojen (7 „za“ od 29). 

Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je (29 „za“ od 29) donesena  Statutarna odluka 
o izmjenama i dopunama Statuta Grada Splita.  
 
Ad.4. Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Poslo vnika Gradskoga vije ća 
Grada Splita  
 



Uvodno obrazloženje dao je predsjednik Odbora za statut, poslovnik i propise Vojko   
Božulić. 
U raspravi su sudjelovali: Luka Podrug, Tomislav Alujević Grgas, Tomislav Gojo i 
gradonačelnik Ivo Baldasar. 

- amandman vijećnika Tomislava Alujevića Grgasa glasi:„ članak 88. stavak 2. 
mijenja se i glasi: „Materijali iz prethodnog stavka dostavljaju se vijećnicima putem digitalnog 
medija ili tiskano, a moguće je materijale dostaviti i elektroničkom poštom i kroz ili preko web 
portala u dogovoru sa vijećnikom“ jednoglasno je usvojen (29 „za“ od 29) . 

- amandman vijećnika Tomislava Goje i gradonačelnika Ive Baldasara  je  
jednoglasno (28 „za“ od 28) usvojen i glasi:„ poziv za sjednicu dostavlja se članovima 
Vijeća najmanje sedam dana prije sjednice, a ako postoje hitni i opravdani razlozi koji se 
moraju obrazložiti taj rok može biti i kraći.“  
 
Nakon zaključenja rasprave, jednoglasno je (28 „za“ od 28) donesena  Odluka o 
izmjenama i dopunama Poslovnika Gradskoga vije ća Grada Splita.  
 

Ad.5.  Prijedlog odluke o radnim tijelima Gradskoga  vijeća Grada Splita  
 
 Uvodno obrazloženje dao je gradonačelnik Ivo Baldasar. 

U raspravi su sudjelovali: Luka Podrug,Ljubica Vrdoljak, Tomislav Gojo, Boris 
Ćurković, Jure Šundov, Srđan Gjurković, DašaDragnić, Danira Matošić Matičević, 
Hrvoje Marušić, Marijana Puljak, Milan Blaževski i gradonačelnik Ivo Baldasar. 

- amandman vijećnika Luke Podruga  glasi: „da se broj članova Komisije za 
suradnju sa mladima sa 12 smanji na 7, je jednoglasno usvojen(29 „za“ od 29). 
- amandman vijećnika Luke Podruga  glasi: “da se broj članovaPovjerenstva za 

ravnopravnost spolova sa13 smanji na 7, je usvojen većinom glasova (24 „za“i 6 
„protiv“  od 30). 

- amandman gradonačelnika Ive Baldasara glasi:“da se Komisija za urbanizam sa 
broja 15 smanji na 11,  je usvojen većinom glasova (28 „za“i 2 „uzdržana“   od 30). 

- amandman vijećnice Danire Matošić Matičević glasi: „da se Odbor za 
iseljeništvo zove Odbor za međunarodnu suradnju i iseljeništvo Gradskog vijeća 
Grada Splita,  je usvojen većinom glasova (29 „za“i 2 „uzdržana“   od 31). 

 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (28 „za“ i 1 „uzdržan“ od 29) 

donesena  Odluka o radnim tijelima Gradskoga vije ća Grada Splita sa usvojenim 
amandmanima. 

Vijećnik Tomislav Gojo dao je prijedlog zaključka koji glasi: „ Obvezuje se 
gradona čelnik Grada Splita i Odbor za izbor i imenovanja da  prilikom predlaganja 
predsjednika svakog pojedinog odbora Gradskog vije ća vode ra čuna o tome da svaka 
politi čka stranka ili nezavisna lista koja participira u s astavu Gradskog vije ća Splita 
dobije onoliko mjesta predsjednika odbora sukladno svojoj zastupljenosti u Gradskom 
vijeću“, koji je jednoglasno usvojen (30 „za“ od 30).  

 
Ad.6.Prijedlog odluke o izmjenama i dopunama Odluke  o javnim priznanjima Grada 
Splita  
 

       Uvodno obrazloženje dao je gradonačelnik Ivo Baldasar. 
U raspravi su sudjelovali: Luka Podrug, Marijana Puljak i Anđelka Visković. 
 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (28 „za“ i 1 „uzdržana“ od 29) donesena 
Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o javnim prizn anjima Grada Splita.  
 
Ad.7.Prijedlog odluke o pripajanju Trgova čkog društva „Splitska kupališta“ d.o.o., 
Trgova čkom    društvu „Splitska obala“, d.o.o.  
 



Uvodno obrazloženje dao je dr.sc.Željko Mateljak, prof. Ekonomskog fakulteta. 
U raspravi su sudjelovali: Jure Šundov, Duje Sučić, Ljubica Vrdoljak, Hrvoje Marušić, 
Luka Podrug, Tomislav Gojo, Željko Mateljak i gradonačelnik Ivo Baldasar. 
 
Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (19 „za“,  4 „protiv“ i 9 „uzdržano“ od 32) 
donesena Odluka o pripajanju Trgova čkog društva „Splitska kupališta“ d.o.o., 
Trgova čkom    društvu „Splitska obala“, d.o.o.  
 
Ad.8.  Prijedlog odluke o osnivanju Trgova čkog društva SPALATUM D.M.C., d.o.o. i 
utvr đivanju Izjave o osnivanju trgova čkog društva SPALATUM D.M.C. d.o.o.  
 
Uvodno obrazloženje dao je gradonačelnik Ivo Baldasar. 
U raspravi su sudjelovali: Luka Podrug, Hrvoje Marušić, Tomislav Gojo, Tomislav Prljević, 
Petar Škorić, Gojko Čepo, Drago Davidović, Ljubica Vrdoljak, DašaDragnić, Tonći 
Blažević, Srđan Gjurković, Duje Sučić, Goran Sučić, Ranko Milić, Jure Šundov, Anđelka 
Visković i gradonačelnik Ivo Baldasar. 
 Nakon zaključenja rasprave, većinom je glasova (18 „za“, 8 „protiv“ i 5 „uzdržano“ od 31) 
donesena Odluka o osnivanju Trgova čkog društva SPALATUM D.M.C., d.o.o. i 
utvr đivanju Izjave o osnivanju trgova čkog društva SPALATUM D.M.C. d.o.o.  
 
Ad.9.  Prijedlog odluke o ustrojstvu Gradske uprave  Grada Splita  
 
Uvodno obrazloženje dao je gradonačelnik Ivo Baldasar i voditelj Službe za pravno-
normativne poslove u Uredu gradonačelnika Melhior Simonelli. 
 
  Gradonačelnik je kao predlagatelj prihvatio amandman vijećnika Gorana Sučića, koji 
glasi: „ da se Služba za prosvjetu i znanost zove Služba za obrazovanje i znanost.“ 
   U raspravi su sudjelovali: Luka Podrug, Hrvoje Marušić, Tomislav Gojo, Petar Škorić, 
Drago Davidović, Ljubica Vrdoljak, DašaDragnić, Tonći Blažević, Srđan Gjurković, Goran 
Sučić, Marijana Puljak, Damir Ćosić, Tomislav Alujević Grgas, Melhior Simonelli i 
gradonačelnik Ivo Baldasar. 
 

- Predsjednik je konstatirao da je u vije ćnici nazo čno 15 vije ćnika, te je 
sukladno čl. 97.stavku 6. i 7.  Poslovnika prekinuo rad sjedn ice i zakazao novu 
sjednicu. 

 
 

Sjednica je završila sa radom u 18,20 sati. 
 
 

PREDSJEDNIK 
     Gradskoga vije ća 

 
Boris Ćurkovi ć 

  
 

 
 
 


